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 Käytiin keskustelu kuntajohtajien kokousta edeltävään Uudenmaan liiton 

järjestämään Tulevaisuustutka- tilaisuuteen liittyen. Puheenjohtaja totesi, 
että tässä hallituksen muodostamisen tässä vaiheessa kyse on voi olla 
vain spekulaatioista, mutta olettaa voi, ettei Uudenmaan näkökulmasta ole 
oletettavissa suuria muutoksia esimerkiksi valtionosuuksiin. 
Hallitusneuvottelujen yhteydessä tulisi voida nostaa esiin Uudenmaan 
kannalta merkittäviä seikkoja ja taas toisaalta pyrkiä poissulkemaan 
esimerkiksi rahoitukseen liittyviä negatiivisia tekijöitä kuten viimeksi liittyen 
EU-rahoituksen kansalliseen jakoon.  

 
 Nähtiin, että Uusimaa on merkittävä vaalipiiri, jota on väistämättä kuultava 

koko maan tasolla.  Näyttää vahvasti myös siltä, että suuret infrahankkeet 
kuten rautatieyhteydet voivat joutua jäämään odottamaan. Toisaalta 
myöskään Uusimaa ei välttämättä ole se alue, joka eniten hyötyisi uusista 
yhteyksistä.  

 
 Keskeisenä huolenaiheena on Uudenmaan mahdollisuudet toimia koko 

maan elinvoimamoottorina sekä valtionosuusjärjestelmään tulevat 
muutokset. Voivatko kunnat pysyä elinvoimaisina kasvavien 
investointitarpeiden kanssa. Tällä vaalikaudella tulisi tehdä aiempaa 
vahvempaa yhteistyötä oman alueen kansanedustajien kanssa muun 
edunvalvonnan ohella. Kysyttävä on, onko meillä kyvykkyyttä siihen, että 
alueemme voi jatkaa elinvoimaisena tulevaisuudessa.  

 
 Puheenjohtaja päätti keskustelun ja totesin asiaan palattavan, kunhan on 

enemmän tietoa käytettävissä.  
 
 Merkittiin keskustelu tiedoksi.


